
Zapisnik
s 9. sjednice Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica

Sjednica je održana dana 4. svibnja 2023. godine s početkom u 8,30 sati.
Sjednici je prisustvovala većina članova prema priloženoj potpisnoj listi.
Sjednici su prisustvovale Kristina Cvitić, zamjenica pročelnika i Maja Ferlindeš, viša stručna suradnica za 
ITU.

Sjednicu otvara gđa. Ksenija Ostriž, zamjenica gradonačelnika Grada Koprivnice, pozdravlja sve prisutne, 
te predlaže sljedeći 

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,
2. Razmatranje dopune Nacrta Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za 

financijsko razdoblje 2021. – 2027. i Nacrta Akcijskog plana Strategije razvoja manjeg urbanog 
područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027.,

3. Davanje pozitivnog mišljenja na Nacrt Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za 
financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III.

4. Davanje pozitivnog mišljenja na Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja manjeg urbanog 
područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III.

5. Razno. -

Dnevni red se usvaja jednoglasno.

AD1. prelazi na prvu točku dnevnog reda, po navedenoj točki nema rasprave stoga gđa. Ksenija Ostriž daje 
Zapisnik na usvajanje. Zapisnik je jednoglasno usvojen.

AD2. gđa. Ksenija Ostriž, upoznaje prisutne članove vijeća o izmjenama u Nacrtu Strategije razvoja manjeg 
urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III. Postavljena su 3 strateška 
projekta koja su usuglašena nakon 2 kruga pregovora s Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije. Osnovna razlika je u tome što je Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije 
odredilo da strateški projekti moraju imati širi utjecaj na manje urbano područje Koprivnica, a taj kriterij 
zadovoljavaju tri projekta. Prvi projekt je „Unaprjeđenje sustava javnog prijevoza na Urbanom području 
Koprivnica“ koji obuhvaća implementaciju nove usluge električnog autobusnog prijevoza BusKO na razini 
manjeg urbanog područja Koprivnica, opremanje i uređenje autobusnih stajališta i širenje sustava dijeljenih 
bicikala BicKO na manje urbano područje Koprivnica. Drugi projekt za koje je Ministarstvo regionalnog 
razvoja i fondova Europske unije navelo da je izrazito važno je „Građenje i opremanje kompleksa tržnice i 
polivalentnog centra“ jer poljoprivrednici, mali obiteljski obrtnici i ostali svoje proizvode i poslovanje 
obavljaju na tržnici u Koprivnici, a projektom će im se unaprijediti rad na način da će im se osigurati bolji 
uvjeti kroz nove prostore, skladišta, hladnjaču. A polivalentni centar u smislu HUB-a za udruge i knjižnice 
okuplja udruge s urbanog područja i korisnike knjižnice koja je županijska knjižnica te pruža svoje usluge 
i za šire područje od manjeg urbanog područja Koprivnica. Također, ovaj projekt je povezan s projektom 
„Unaprjeđenje sustava javnog prijevoza na Urbanom području Koprivnica“ iz razloga što će pokraj tržnice 
biti i glavni terminal za BusKo autobusni prijevoz što građanima urbanog područja Koprivnica omogućuje 
bolju povezanost s tržnicom, knjižnicom, HUB-om za udruge, ali i ostalim institucijama poput bolnice, 
policije i slično. Treći projekt „Znanstveno-inovacijski park“ zanimljiv je Ministarstvu jer se radi o 
brownfield području i omogućuje širenje znanstveno-obrazovnih programa za studente s manjeg urbanog 
područja Koprivnica.
Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije prethodno navedene strateške projekte vezane 
za pješačko-biciklističke staze i područje kulture smatra da su lokalnog karaktera i da kao takvi ne 
predstavljaju utjecaj na šire područje manjeg urbanog područja Koprivnica. 
Navedena tri strateška projekta biti će sufinancirati metodom direktnog ugovaranja dok će se za pješačko-
biciklističke staze i projekte iz područja kulture raspisati otvoreni javni pozivi, vjerojatno tijekom 2024. 
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godine, koji će kroz proces prioritizacije biti ocijenjeni i sufinancirani. Stoga svi zajedno sada imamo 
dovoljno vremena za pripremu projektne dokumentacije.
Ujedno, Ministarstvo nam je ponudilo, ako će nam biti potrebno, JASPERS tehničku pomoć u pripremi i 
provedbi projekata.

Zatim je pozvala prisutne na raspravu. 

Načelnica Općine Đelekovec gđa. Samošćanec postavila je pitanje omjera sufinanciranja projekata, je li on 
ostao isti kao i prije 70%-30%.

Gđa. Ksenija Ostriž odgovorila je da je omjer sufinanciranja projekata i dalje isti, odnosno 70%-30%.

Načelnica Općine Đelekovec gđa. Samošćanec i načelnik Općine Peteranec g. Derdić pokrenuli su raspravu 
o terminima objave javnih poziva s obzirom na spremnu dokumentaciju i udio sufinanciranja ukupnih 
odobrenih sredstava za projekte koji nisu navedeni kao strateški u SRUP-u. Također, zanimljiva im je 
obnova pješačko-biciklističkih staza s obzirom na stanje na terenu zbog velikog projekta aglomeracije.
Načelnik Općine g. Vrabelj spomenuo je kako bi htjeli provesti projekt Rekonstrukcije zgrade kurije te mu 
je zanimljiviji javni poziv vezan za kulturu.
Načelnik Općine Novigrad Podravski g. Brljek nadovezao se kako planira projekt tržnice, knjižnice, eko-
etno za koje ima teškoće prijaviti se na postojeće i najavljene javne pozive, a za pješačko-biciklističke staze 
ima spremnu dokumentaciju. Radi planiranja sredstava u proračunu bilo bi mu lakše da zna s kojim iznosom 
financijskih sredstava može računati.

Gđa. Ksenija Ostriž pojasnila je kako je Ministarstvo socijalne projekte i projekte poduzetničkih zona 
ocijenilo kao ne strateškima iz razloga što se odnose na lokalnu sredinu i kako su im zanimljiviji projekti 
koji povezuju cijelo urbano područje te tu spadaju kulturni projekti i projekti pješačko-biciklističkih staza 
koji povezuju naselja i općine. Na žalost projekt Podravskih baštinskih punktova kao cjelina nije prošao 
kao strateški. Svi imamo kulturnu baštinu koju je potrebno obnoviti, rekonstruirati i staviti u funkciju.
Pozvala je prisutne da obavijeste Grad o podacima spremnosti projektne dokumentacije. Dodaje kako Grad 
nema informaciju hoće li pozivi biti trajno otvoreni ili će imati rok otvorenosti. Također, udio sufinanciranja 
svakog pojedinog projekta će se znati kada Grad primi upute kako postupati nakon provedbe prioritizacije 
i ocjenjivanja projekata. Ako će biti potrebe za provedbu projekata koji nisu navedeni u Akcijskom planu, 
postoji mogućnost da se tokom vremena izradi izmjena Akcijskog plana i donese novi.

Gđa. Kristina Cvitić nadodala je da će Odluka o financiranju ITU područja od strane Ministarstva biti 
donesena tijekom svibnja. Gradsko vijeće Grada Koprivnice će donijeti SRUP i Akcijski plan u lipnju. A 
Sporazum o financiranju između Ministarstva i Grada Koprivnice očekuje se u rujnu.
Nakon što Gradsko vijeće Grada Koprivnice donese SRUP i Akcijski plan tada Općinska vijeća na svojim 
sjednicama trebaju donijeti iste.

AD3. gđa. Ksenija Ostriž dala je na glasanje donošenje pozitivnog mišljenja na Nacrt Strategije razvoja 
manjeg urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III. Jednoglasno je 
doneseno pozitivno mišljenje na Nacrt Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za 
financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III. 

AD4. gđa. Ksenija Ostriž dala je na glasanje donošenje pozitivnog mišljenja na Nacrt Akcijskog plana 
Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III. 
Jednoglasno je doneseno pozitivno mišljenje na Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja manjeg urbanog 
područja Koprivnica na financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III.

AD5. gđa. Ksenija Ostriž pozvala je članove vijeća na raspravu. Pod ovom točkom dnevnog reda članovi 
vijeća nisu raspravljali o temama vezanim za ITU mehanizam.

Sjednica je završila u 09,20 sati. 



3/3

Zamjenica predsjednika Koordinacijskog vijeća manjeg 
urbanog područja Koprivnica:

Ksenija Ostriž, dipl. oec.

KLASA: 010-01/21-01/0017
URBROJ: 2137-1-03-03/2-23-26
Koprivnica, 05.05.2023.
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